
  

  

Dagsorden  
Lokalrådsmøde - Onsdag d. 1. maj 2024 kl. 19.00-20.30  

Sted: GKIC  

  

1. Gennemgang og Godkendelse af referat fra møde d. 31. januar, d. 28. februar og 

20.marts 2024  

a. Referaterne fra januar og februar er godkendt. Marts er ikke udsendt endnu. 

Referaterne skal være i PDF for at lette arbejdet i forhold til hjemmesiden.   

  

2. Godkendelse af dagsorden  

a. Godkendt  

  

3. Korte meddelelser siden sidst  

a. Status fra Sti-styregruppe – Claus kontakter Mia Berle ang. Restbeløb fra 

byfornyelsen.  

b. Status fra Teglværks-styregruppe – Der ansøgt midler fra lokalinitierede midler 

hos Silkeborg Kommune. Skolen har nogle ønsker til grej som bliver 

videreformidlet.   

c. Status vedr. Byggegrunde – forslag til lokalplan skal behandles politisk i starten 

af juni. Claus følger op.  

  

  

4. Sager/emner til behandling  

a. Åbent Centerdag i GKIC – 21. september. Det er en oplagt mulighed for at vise 

hvad vi arbejder med. Vi skal prøve at tænke digital markedsføring.   

b. Mail vedr. Landsuddelingen 2024/Hjertestarter - Claus opretter en digital 

indsamling – Karen laver oplæg – Morten deler på Facebook.   

c. Gjern:DOX 2024 – opsamling/økonomi - Claus sender en faktura til biblioteket 

ang. Udbetalingen fra filmfremvisningen. Der er et lille overskud på ca 400 kr.  Det 

var en bragende succes – 70 stk. På biblioteket og 58 i sognehuset. Vi bakker op om 

et lignende arrangement næste år. XL byg kunne være en mulighed for et 

fremvsining.   

d. Opfølgning fra deltagelse i tema-møde for Lokalråd d. 11.april – Claus og 

Frithiof. Frithiof fortæller Silkeborg Kommune vil gerne at de politiske beslutninger 

bliver videreformidlet til borgerne. Der blev udleveret en brochure om 



lokalrådsarbejdet. Maria Nielsen er ny medarbejder i forhold promovering af 

bosætning - vi kan evt. bruge hende til formidling Frithiof tager kontakt og finder ud 

af hvad hun kan hjælpe med.    

e. Info vedr. ansøgning af pulje til Områdefornyelse  Se pkt. 3b  

  

5. Forslag til næste dagsorden  

a. Åbent Center i GKIC - markedsføring  

  

6. Eventuelt  

a. Økonomi: opsamling Gjern:Dox Henrik har brugt en del tid på forskellige 

informationer til banken.  

b. Borgermøde12. juni 19-21. Forkvindes beretning, fremlæggelse af regnskab, 

oplæg fra Mia Berle. Oplæg fra ekstern - Sjanna spørger Jesper Skoleleder om han 

vil holde oplæg  

c. Bænke ved indfaldsvejene. Sjanna kontakter Jakob Ebbesen ang. træsort og 

behandling. Måske et projekt for skolen.   

d. Det nye Stafetten – Vi bakker om det nye tiltag med gjern.dk fremfor stafetten. 

Der er udgivelser 5 gange om året. Morten har lavet et oplæg som kommer med i 

første nummer.  

e. Blomsterfrø - vi har frø til 400 kvm. Peter kontakter forsyningen ang. tilsåning 

evt. ingen tilsåning af det store regnvandsbassin ved Karolinelundsvej.   

f. Samarbejde mellem stistyregruppen og plejehjemmet – Henrik foreslår at lave 

ruter for de ældre/demente med udgangspunkt i plejehjemmet med forskellige 

farver, så de evt. kan finde rundt. Henrik kontakter plejehjemmet.  
 


